
PROTOKÓŁ NR 15/2020 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 20 sierpnia 2020 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

4. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych: 

Skomorowski Marek, Chmur Eugeniusz, Zalewska Katarzyna,  

5. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Piotrowska Krystyna, 

Wierciński Wojciech, Zawadzki Piotr, 

6. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Król Adam,  

7. Mirosław Kolejkowicz, pracownik UG Boćki 

 

Nieobecni: Matwiejuk Jarosław, Zambrowski Paweł, Jakimiuk Anatol, Jurkowicz 

Marta, Lipiński Zbigniew, Tatarczuk Przemysław 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 20 sierpnia 

2020 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne wyjazdowe posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Piotra Zawadzkiego – Przewodniczący Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego, który przedstawił zebranym porządek posiedzenia. 

Planowany porządek wyjazdowego posiedzenia: 

1. Wizytacja miejsc pamięci narodowej, obiektów historycznych oraz innych obiektów na 

terenie gminy Boćki m.in.: 

a) Świetlica w Dubnie (Klub Senior +), 

b) Świetlica we wsi Sasiny, 

c) Cerkiew w Andryjankach 

2. Zapoznanie się ze stanem dróg gminnych, 

3. Kontrola dzikich wysypisk śmieci - informacja na temat funkcjonowania gospodarki 

odpadami komunalnymi za 2019 rok. 

 

Ad pkt 1. Wyjazdowe posiedzenie komisji rozpoczęło się od obejrzenia wewnątrz budynku, 

który gmina przejęła od Skarbu Państwa. Radni obecni na posiedzeniu stwierdzili, że budynek 

wymaga generalnego remontu i potrzebne będą znaczne środki finansowe żeby doprowadzić to 

miejsce do stanu użyteczności. Radni stwierdzili że jest to kwestia do przemyślenia.  

Następnie Radni udali się do miejscowości Dubno, gdzie pracownik gminy Pan Mirosław 

Kolejkowicz pokazał im działkę gminną przeznaczoną do sprzedaży, poinformował zebranych 

jaką powierzchnię ma działka i na jaką kwotę jest wyceniona.  

Kolejnym miejscem, które odwiedzili Radni była świetlica wiejska we wsi Dubno, w której 

został utworzony Klub Senior+. Członkowie komisji obejrzeli wyremontowany lokal. Radni 

zrzeszeni w Klubie Radnych Dla Gminy Boćki mieli jedną ważną uwagę, nie potrafili 



zrozumieć jak można było napisać projekt remontu lokalu i nie uwzględnić w nim wymiany 

sufitu. Twierdzili, że wszystko byłoby dobrze żeby sufit został wymieniony. Pan Mirosław 

Kolejkowicz poinformował, że w najbliższym czasie będzie ogłaszane zapytanie ofertowe na 

wymianę istniejącego sufitu. Nie wiadomo jednak czy wykonawca się zgłosi.  

Kolejnym miejscem do którego udała się komisja była wieś Mołoczki. Tam Radni obejrzeli 

dwie działki gminne, które są przeznaczone do sprzedaży, zostali poinformowani, że zgłosili 

się chętni do zakupu tych powierzchni.  

Poruszono również temat remontu świetlicy we wsi Mołoczki. Radny Eugeniusz Chmur 

powiedział, że ogłoszony był przetarg na remont budynku w środku, chodziło o położenie na 

ścianach boazerii. Jednak do przetargu nie zgłosił się żaden wykonawca.   

Następnie Radni udali się drogą gminną do miejscowości Śnieżki aby obejrzeć budynek 

świetlicy wiejskiej. Przy budynku, jak również w środku czekało na Radnych grono 

mieszkańców wsi na czele z Sołtysem. Radni stwierdzili, że budynek wewnątrz został 

wyremontowany tzn. ściany, podłoga, oświetlenie. Jednak mieszkańcy miejscowości zarzucili 

Pani Wójt, że co to za remont, w którym nie wykonano podstawowych robót kanalizacyjnych 

i grzewczych, nie wymieniono tylnych drzwi wejściowych do świetlicy oraz nie zakupiono 

wyposażenia czyli stołów i krzeseł. Mieszkańcy apelowali do Radnych aby przeznaczyli środki 

na dokończenie remontu świetlicy.  

Członkowie komisji  obecni na wyjazdowym posiedzeniu w formie ustnej pozytywnie 

zaopiniowali sprzedaż trzech działek gminnych, które obejrzeli w trakcie posiedzenia. Pojawiły 

się również głosy wśród radnych aby część pieniędzy ze sprzedaży działek przeznaczyć na 

dokończenie remontu świetlic w Śnieżkach i Mołoczkach. 

Następnie Radni obejrzeli świetlicę wiejską we wsi Sasiny, która jest cały czas remontowana. 

Sołtys wsi razem z kolegami remontują budynek własnymi siłami, starają się przeznaczać 

środki finansowe z ich funduszu sołeckiego na kolejne etapy remontowe budynku świetlicy. 

Aktualnie zakupione zostało ogrodzenie, które już częściowo zostało zamontowane. Sołtys 

twierdzi, że ogrodzenie zostanie dokończone w tym roku, natomiast remont budynku będzie 

prowadzony na tyle, na ile zdrowie pozwoli.  

Kolejnym miejscem, które zwróciło uwagę Radnych był Cmentarz Żołnierzy Niemieckich 

położony w granicach miejscowości Boćki. Członkowie komisji stwierdzili, że należy zadbać 

o teren poprzez wykoszenie oraz naprawę przęsła uszkodzonego płotu. 

 

Ad pkt 2. Radni udali się do miejscowości Andryjanki. Na końcu miejscowości powyżej nr  

porządkowego 123 mieszkańcy wsi oraz Radna Walentyna Koptewicz zgłosili problem z 

dojazdem do posesji nr porządkowy 125, który występuje po opadach deszczu. Jedna z 

mieszkanek pokazała Radnym zdjęcia tego odcinka drogi zrobione po opadach deszczu. Jak 

stwierdzili obecni na posiedzeniu Radni, jest to wówczas jedno wielkie jezioro. Prośbą Radnej 

oraz okolicznych mieszkańców jest aby droga została nawieziona odpowiednią ilością żwiru 

aby zapobiec zatrzymywaniu się w tym miejscu wody opadowej, która spływa z pól. Radni 

przychylnie odnieśli się do tej prośby. 

 Następnie Radni przejechali drogą Piotrowo-Krzywokoły – Wygonowo, która była 

remontowana w 2019 roku. Stwierdzili, że remont został wykonany solidnie a w miejscu gdzie 

woda płynęła przez mostek została wstawiona rura o odpowiedniej przepustowości i droga nie 

jest już podmywana przez wodę opadową.  



 

Ad pkt 3. Radni pytali czy PSZOK będzie zlokalizowany na terenie działki przejętej przez 

gminę od Skarbu Państwa. Pan Mirosław Kolejkowicz powiedział, że takie są plany aby na tej 

działce wydzielić miejsce na odpad, które mieszkańcy będą mogli przywozić. Radni mówili, że 

powinno to częściowo ograniczyć powstawanie dzikich wysypisk śmieci, jednak ich rozmiar 

na terenie gminy jest nie do oszacowania. 

 

Po wyczerpaniu tematów posiedzenie zostało zakończone. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Przewodniczący Posiedzenia       Przewodniczący Komisji 

Piotr Zawadzki                           Walentyna Koptewicz 

 


